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Verslagen wijk Kinderdijk 
In onderstaand document vindt u de verslagen van de verschillende activiteiten in het centrum. 

 

Inhoudsopgave: 

Wijkwandeling – pagina 1 tot en met pagina 4 

Suggestiebord – pagina 4 tot en met pagina 6 

Wijkavond – pagina 6 tot en met pagina 11 

Inloopuurtjes – pagina 11 tot en met pagina 12 

 

 

 

Verslag Wijkwandeling 3 maart 

 

In de kleur zwart is input van de wandelaars opgenomen.  

In de kleur blauw is toelichting of input vanuit de gemeente opgenomen.   

   

Aantal bij start : 4 personen  

Aantal wandeling : 4 personen  

Aantal bij einde : 4 personen  

   

Wandeling:  

   

Ichtuskerk Scheldeplein  

Vraag gemeente: Heeft kerk een verbindende functie ?  

Ja, ook activiteiten buiten de kerk om. Jeugd, koffie drinken voor iedereen op zondag, koffiemiddag 

etc.  

   

Scheldeplein  

Reconstructie plein was een participatietraject. Hebben jullie meegedaan?  

1 persoon wel. 3 personen niet.  

   

Wordt er veel gebruik gemaakt van het plein?  

Zeker, bijvoorbeeld voor rommelmarkt, markt, priklocatie vaccinaties.  

   

Wat wordt gemist op het plein?  

Er worden wel zorgen gedeeld over leegkomende ruimten van winkels die weg gaan.  

Gemist wordt een kinderkledingzaak.  

   

Gemeente geeft toelichting over geplande werkzaamheden bij het kunstwerk. Steentjes rondom 

kunstwerk liggen los. Er is een proef uitgevoerd en is gekozen om de steentjes rondom het kunstwerk 

vast te leggen.  

Er wordt opgemerkt en meegegeven dat de verlichting in de steentjes en/of het kunstwerk defect 

zijn.  

   

Parkeren winkelcentra  

Tijdens de wandeling komt het parkeren bij Makado ter sprake. Op vrijdag en zaterdag is parkeren 

lastig. Tevens zijn er zorgen over veiligheid fietsparkeren.  
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1. Tip - bewaakte fietsenstalling ivm diefstal  

   

Huis te Kinderdijk  

Gemeente geeft toelichting op de eigendomsgrenzen in het park.  

   

Gemeente geeft toelichting op het vervangen van de bruggen in het park. Dit wordt uitgevoerd in 

composiet maar passend in de omgeving.  

   

Kassencomplex  

Gemeente geeft uitleg over ontwikkeling kassencomplex  

Bij ontwikkeling geeft uitrit een probleem. Extra huizen betekent veel auto's extra over de dijk. 

Huizen in plaats van kassen betekent dat het niet meer rustig is in het park.  

   

Gemeente legt uit: er wordt aan zijde park in een cirkel gebouwd. Achtertuinen grenzen aan park. Er 

komt geen brug tussen ontwikkeling en park. Als er extra verharding plaatsvindt dan moet dit 

gecompenseerd worden.  

   

Vraag gemeente: Nu staan er kassen en is ook een vorm van bebouwing. Is een ontwikkeling naar 

wonen anders?  

Zonde dat er weer natuur verdwijnt  

 Gemeente legt uit flora en fauna onderdeel is van vergunningaanvraag  

Bomen moeten blijven staan  

   

 Ooievaarsnest  

Prullenbak bij bankje wordt gemist  

 Er ligt vaak troep. Van horen zeggen staat er geen prullenbak omdat gemeente er niet kan komen 

met de wagen.  

   

 Groene long / Hoendersnest  

 In hoeverre is het zeker dat er geen woonbestemming komt?  

Gemeente legt uit dat hierover ons niets bekend is. Wel komen er in de Pijlstoep/bij wasserette 

woningen.  

   

 Voedselbos  

 Gemeente geeft toelichting op het realiseren van een voedselbos.  

 Goed initiatief en daar is over gelezen in De Klaroen.  

   

 De Boezem  

 Gemeente geeft uitleg over ontwikkeling door Woonkracht10  

   

Waalsingel  

 Er wordt geen overlast ervaren.  

   

 Binnentuin  

 Binnentuin is ontstaan door participatie met het oog op fit en groen.  

 Gemeente geeft uitleg over de inrichting.  

 Mooi gebied geworden.  
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 Vogelbuurt  

 Onderhoud aan trottoir wordt als slecht ervaren.  

 Gemeente legt uit dat dit komt door verzakking van de ondergrond. De gebouwen staan op een 

vaste laag maar de buitenruimte blijft verzakken.  

   

 De verkeersveiligheid is niet aanwezig en/of verwarrend.  

 Soms 1 richtingsverkeer en soms niet. Als er geen eenrichtingsverkeer is dan kan je niet passeren 

omdat er aan 2 kanten auto's staan en je niet kan uitwijken.  

 Ook wordt er veel te hard gereden in de niet overzichtelijke straatjes.  

 Gemeente bespreekt klachten die binnenkomen over parkeren en te hard rijden.  

   

 Tip – maak 1 brede stoep zodat je goed kan wandelen (wandelwagen/rolstoel) aan 1 zijde van de 

straat.  

   

 Restafval  

 Tijdens de wandeling komen we langs een ondergrondse container waar vuilniszakken naast staan. 

Als buurpreventie dit tegenkomt dan zorgen zij dat het IN de container terechtkomt.  

 Vraag van gemeente: Wat vinden we ervan van om betaling van restafval in te voeren?  

 Daar is iedereen op tegen. Dan krijg je nog meer overlast dan nu al is.   

    

Terugkomst bij MFC Maasplein  

Gemeente stelt nog een aantal vragen.  

   

Wat zouden we kunnen doen aan gezondheid?  

Meer fitnesstoestellen  

De toestellen in Lammetjeswiel worden goed gebruikt. Bij het plaatsen van meer toestellen is de 

locatie belangrijk. Gewenst is dicht bij wandel/fietsroute maar tegelijkertijd kan dat onveilige 

situaties opleveren of de wandel/fietsroutes. Ook wel zorgen om overlast; gaan jongeren op en om 

de toestellen hangen?  

   

Is er iets te doen voor jongeren?  

Er zijn voldoende voetbalveldjes. In deze wijk nog geen behoefte aan JOP want het zijn jonge 

gezinnen over ouderen.  

   

Vinden er voldoende activiteiten plaats in het kader van sociale contacten?  

Wisselende reacties. De een gaat juist naar activiteiten in de wijk en de ander naar Landvast.  

   

Heeft buurtpreventie effect?  

Zeker. Dit komt ook omdat de wijkagent erachter staat.  

   

   

Wat zouden we ervan vinden als bepaalde groepen geen belastingen meer hoeven te betalen?  

Grenzen stellen is lastig. Heel zuur als je 1 euro te veel inkomen hebt.  

Ervaring is ook dat als iets gratis is er geen waarde aan wordt gehecht. Ervaring is vanuit voortgezet 

onderwijs.  

3. Geen goede prikkel   

   

Is Alblasserdam goed bereikbaar?  
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Is afhankelijk van het tijdstip. In spits sta je al bij De Helling vast.  

Met OV ligt het eraan waar je moet zijn. Zwijndrecht/Barendrecht is niet bereikbaar.  

Waterbus vaart te weinig.  

   

Wat vindt u ervan om de grote pleinen groen te maken?  

Allen zijn voor maar zien onderhoud als probleem. Onderhouden van groen is duurder dan 

bestrating.  

Onderhoud van de buitenruimte en gladheidsbestrating wordt wel als goed ervaren. Er is ook weinig 

zwerfafval.   

   

Samenvatting wandeling/evaluatie  

Ontsluiting  

Park en omgeving moet park blijven. Woningbouw aan rand park werkt verstorend.  

Aandacht voor verkeersveiligheid in de vogelbuurt is nodig. 

 

 

 

Verslag suggestiebord 8 en 20 maart 
 

Tijdens de participatie gingen de aanwezige ambtenaren in gesprek met voorbijgangers bij het 

Scheldeplein (bij de COOP). De volgende vragen stelden zij: Wat vindt u fijn aan de wijk Kinderdijk? 

Wat kan er beter aan de wijk? Hoe kunnen we invulling geven aan 'fit en groen' in deze wijk?   

In de meeste gevallen reageerde een inwoner richting de ambtenaar, waarop de ambtenaar in het 

kort de input op een post-it schreef. In sommige gevallen schreef een inwoner zelf iets op een post-

it.   

Onderstaande is de volledig opgehaalde input van de post-its. De tekst op de post-it is na afloop van 

een gesprek herhaald naar de inwoner, maar hierin is niet uitgesloten dat er kans is op 

misinterpretatie.  

  

Wat is er goed aan de wijk 'Kinderdijk'?  

 Alles lijkt me in orde!  

 Tevreden met hoe het is. Het is wel lekker groen in de wijk  

 Alles is wel goed  

 Zou zo geen verbeterpunten weten  

 Over het algemeen netjes in de buurt  

 Niks te klagen  

 Gaat wel goed hier  

 Ik mis niks  

 Heel mooie wijk  

 Gaat eigenlijk wel goed  

 Alles gaat goed hier  

 Alles is gewoon goed  

 Wijk is prima  

 Alles is prima zo  

 Wijk is heel erg verbeterd de laatste 5 jaar  

 Niks aan veranderen  

 Fijne, rustige wijk  
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 Park bij Lammetjeswiel is fijn en groen  

 Het is een fijn dorp  

 Er zijn weinig aso's  

 Fijne wijk  

 Alblasserdam is prima  

 De wijk is lekker groen  

 De wijk is dicht bij de molens  

 Het is dicht bij de molens  

 

Wat kan er beter in de wijk 'Kinderdijk'?  

 De opvang bij het Scheldeplein meer in contact brengen met de wijk, zo beseffen kinderen 

ook dat de mensen daar niet eng zijn  

 Meer uitgaansgelegenheid  

 Meer voor jongeren, jeugd wil lekker hangen  

 Jongeren hebben niet zo veel vertier  

 Meer voor de jeugd: er mag zo weinig. Hutten worden bijvoorbeeld gesloopt  

 Meer gezelligheid voor jongeren  

 Meer blauw op straat vanwege jongeren met scooters  

 Reactie op bovenstaande: meer jeugdwerk, politie helpt niet  

 Als je bouwt: de hoogte in bouwen  

 Meer betrokkenheid stimuleren: bijvoorbeeld activiteiten voor moederen  

 Saamhorigheid mist, er moet meer tijd zijn voor elkaar  

 Meer contact tussen buurtgenoten  

 Meer containers  

 Er is altijd heel veel zooi bij de flat aan de Rijnstraat tegenover de Merelstraat: veel oude 

fietsen en blikjes  

 Grotere markt, meer levendigheid  

 Winkels op zondag (even) open voor boodschappen  

 Meer winkels en voorzieningen  

 Buurtmoestuin (zoals in Papendrecht)  

 Veilige wijk, ook voor kinderen  

 Je kan je auto niet goed kwijt, als je zorgverlener bent, moet dat soms snel kunnen  

 De straten staan vol auto's, onveilig door illegaal parkeren  

 Te weinig parkeerplaatsen waardoor er creatief geparkeerd wordt  

 Meer parkeerplekken  

 Meer parkeerplaatsen  

 Meer parkeerplekken  

 Minder auto's op de straat  

 Te hard rijden daardoor veel gevaar: meer controle  

 Kruising bij Quickfit is onveilig  

 Bocht bij Oost-Kinderdijk: flitspaal  

 Trottoirs zijn niet goed begaanbaar voor rollator, vooral bij het van de stoep af gaan  

 Veel hondenpoep: meer controle  

 Meer hondenspeelplekken  

 Ik ben niet zo voor dat ‘groen’  
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 De grote grijze zilveren/metalen ballen op het Wilgenplein zijn in de zomer extreem heet, je 

kan je er aan branden  

Hoe kunnen we invulling geven aan 'fit en groen'?  

 De groene stukken en het polder karakter moet behouden worden  

 Meer speeltuinen  

 Speeltuinen, er is erg weinig voor kinderen die in de flats wonen  

 Meer speeltuinen voor verschillende leeftijden  

 Meer speeltuinen voor oudere kinderen  

 Meer plekjes om te sporten  

 Speelbos waar je hutten mag maken etc.  

 Hokjes voor jongeren om buiten rond te hangen  

 Goede stoepen nodigt uit om naar buiten te gaan  

 Wandelpaden gemaakt van natuurlijke resten en speeltoestellen van gerecycled materiaal  

 Tiny houses  

 De deur bij het park is dicht: kan die open?  

 Meer groen op wilgenplein  

 Niet alleen gras, ook wat struiken en bloemen. Maar niet te dicht op parkeerplaatsen ivm 

zicht en wortels en plak  

 Geen woonfabriek, ruimte voor groen houden  

 ‘Kunstwerk’ op Wilgenplein mag vervangen worden door bomen of zo  

 Het Wilgenplein mag groener  

 Subsidie voor het opvangen van water in de tuin  

  

De kaart  

Vanwege de hoeveelheid wind, is het bord met de grote kaart deze keren niet meegenomen bij 

participatie. 

 

 

Verslag wijkavond 16 maart 
 

Tijdens de wijkavond hebben we een aantal verschillende stellingen besproken in 2 groepen. 

Onderstaand is een samenvatting van wat er besproken is.   

  

Groep 1:  

   
De vraag is of met antwoord A wordt bedoeld dat het sportpark weg moet, of dat er om het 

sportpark heen wordt gebouwd. Dat laatste is op zich geen groot probleem. Dat gaat natuurlijk wel 
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wat ten koste van het aanwezige groen, maar om dit te beperken kan er wellicht klimaatinclusief 

gebouwd worden. In de wijk Kinderdijk zelf moet in ieder geval het groen niet volgebouwd worden.  

Er moet vooral voor jongeren worden gebouwd en geen villa's meer komen.  

Het transformeren van het bedrijfsterrein is nadelig voor de werkgelegenheid, dat moeten we niet 

willen.  

Tiny houses lijkt de groep niet zo zinvol, het is een korte tijdelijke oplossing.  

De woningbouw die gepland staat bij Kloos en Haven-Zuid is positief, maar zou wel wat sneller 

mogen. Waarom worden de gebouwen bij Nedstaal niet gesloopt voor woningbouw?  

 

  
Alle opties zijn belangrijk. Het zou bij inwoners veel meer gestimuleerd moeten worden vanuit de 

gemeente door: subsidies voor waterton en groene daken, het ophalen van tegels op vaste 

momenten in het jaar, zelf het goede voorbeeld geven (het Raadhuisplein is niet bepaald groen). 

Eigenlijk zou voortdurend zaken moeten worden aangeboden voor groene daken en dergelijke zodat 

iedereen steeds mee kan doen.  

Zouden er ook groene daken op de woningen van Woonkracht10 kunnen?  

Woonkracht10 is in ieder geval op eigen terrein in Papendrecht al veel bezig met opvang van water, 

daar staan ze ook open voor in Alblasserdam.  

Inwoners zouden in eigen tuin ondergronds water kunnen opvangen met buizen. Als dit goed 

afgesloten is, dan zou overlast van muggen en dergelijke beperkt zijn. Hier zou de gemeente 

voorlichting over kunnen aanbieden; hoe doe je dit goed?  

Optie B zou eigenlijk altijd gedaan moeten worden, niet alleen in droge periodes.  

Kan er vanuit de 1,5 miljoen voor klimaatadaptiever maken van buitenruimte niet iets voor inwoners 

worden aangeboden?   

  

  
Over optie C: dit zal waarschijnlijk niet zomaar kunnen vanwege de drukte op het water.  

Over optie B: dit is zonde zolang er daken beschikbaar zijn.  
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Optie A zou het best zijn, maar verplichten is heel lastig. Probeer het in ieder geval zo aantrekkelijk 

mogelijk te maken en als gemeente het goede voorbeeld te geven en acties (zoals collectieve inkoop) 

vaak te herhalen. Liggen de daken van scholen al vol? Dit lukt meestal alleen als de scholen goed 

ontzorgt worden. Hoe bereik je iedereen? En kan elk dak het aan?  

  

  
Eigenlijk zijn alle gebouwen in Alblasserdam er best goed aan toe wat betreft toegankelijkheid. Het 

grote probleem zit hem in de buitenruimte: door gaten in de weg, of paaltjes op paden zijn 

voorzieningen buiten slecht toegankelijk met bijvoorbeeld een scootmobiel. 

 

  
Alle antwoorden zijn niet echt ideaal. Een klimbos vraagt veel geld en capaciteit. Fitnesstoestellen 

verloederen snel. Men zou vooral lekker meer in de tuin of in een volkstuintje moeten werken. Dan 

ben je er lekker op uit en maak je ook nog sociale contacten. Helemaal ideaal als de volkstuinen 

biologisch zijn en er geen gewassen worden bespoten. Gelukkig is de groendienst van de gemeente 

daar al voorzichtig mee. Wat groen is moet vooral groen blijven, dan kunnen mensen er op uit  
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B. Tijdens de ontwikkeling van deze pleinen was het inzicht wellicht nog anders, maar nu moet dat 

echt groener. Wel aandacht voor hoe dat veilig kan. Grote bomen moeten niet te veel takken 

verliezen. Of is dat een risico dat we moeten accepteren?  

Een ander idee is om daken koeler te maken door bijvoorbeeld de daken vaker wit te maken of 

Roofclix er op te leggen (ook wit). Koele kamers zou een beetje jammer zijn als het allemaal met airco 

is. Maar als het op meer natuurlijke manier kan (door bomen en wit dak), prima.  

  

  

Groep 2:  

  
D. Bouw eerst daar waar nu nog ruimte is. Bijvoorbeeld het Wipmolenterrein (ook genoemd: manege 

Polderstraat, Kassen jonker, vmDrukkerij naast Huys te Kdijk, Kloosterrein, Nedstaalterrein. En zorg 

voor aandacht voor een voldoende groeninrichting. Er zijn zorgen of de afweging goed gebeurt. Er is 

maar één keer de mogelijkheid om een goede beslissing te doen over een terrein. Bevorder 

doorstroming. Het omvormen van Vinkenwaard Zuid naar woningbouw stuit op bezwaren van 

luchtkwaliteit en geluid.   
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D. Vergroenen waar mogelijk. Bijvoorbeeld ook door toevoeging van groen en bomen in 

(gevel)tuinen. De recent gereconstrueerde Baandersstraat wordt als voorbeeld genoemd waar 

mensen een boom voor in de tuin aangeboden hebben gekregen. Er leven zorgen over het fijnstof 

vanaf de rijkswegen en de scheepvaart. Ook Coatinc wordt genoemd.  

  

  
 D. Eigenlijk een combinatie van A, B en C. Er wordt vooral gedacht aan industriële daken en 

bedrijfsterreinen. Opwekking van elektra vanaf de rivier wordt als verrassend en positiefs omarmd.  

  

  
D. De bestaande gebouwen moeten worden aangepast om deze toekomstbestendig te maken.  

  

  
C. Dit is een moeilijke vraag waar geen duidelijk gevormde mening op wordt gegeven. Er zijn wel 

zaken benoemd, maar die vallen eigenlijk allemaal onder de noemer van C.  
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D. Alle genoemde zaken onder A, B en C. Bomen planten en groenaanleg subsidiëren wordt wel als 

positief gezien. Dat de gemeente bij renovatieprojecten het hemelwater afkoppelt van het vuile 

rioolwater is bij iedereen bekend.   

  

Afsluiting  

De aanwezige inwoners wordt gevraagd of ze nog feedback hebben.  

Een aantal punten:  

 De vragen leveren goede gesprekken op, maar het zou fijn zijn als er nog meer ruimte is om 

met punten vanuit de wijk te komen.  

 Het is jammer dat er niet meer mensen aanwezig zijn. Wellicht goed om via 

Alblasserdamsnieuws.nl meer aandacht te vragen.  

 De verwachting van de Wijkavond was heel anders dan de werkelijkheid; we mogen 

communiceren dat er een kei gaaf spel gespeeld wordt dat aanzet tot nadenken, het 

groepsgesprek en groepsuitkomst.  

 Wanneer worden de resultaten gecommuniceerd? 

 

 

Verslag inloopuurtjes 
 

Inwoner 1:  

Hij was er ook tijdens de wijkwandeling en was nog even benieuwd wat het proces was en waarom 

we al deze activiteiten houden.  

Hij had het meeste al wel verteld op de wijkwandeling, vertelde hij.   

Hij is voor groen. Hij vindt het Lammetjeswiel en het park Huis te Kinderdijk heel belangrijk en dat 

moet je absoluut zo houden.  

Absoluut geen woningen daar laten bouwen. En hij zou graag meer aanbod zien voor sporten in de 

buitenruimte.   

Door het aanleggen van bijvoorbeeld paaltjes met een QR-code waar oefeningen op staan. Die voor 

jong tot oud te doen zijn.  

  

Inwoner 2:  

Deze bewoonster zou graag meer groene daken zien of meer groen op de gevels. Ze kijkt nu namelijk 

op het (grind)dak van het MFC. En naast dat het er leuker uitziet, is het natuurlijk goed tegen de hitte 

en goed voor de biodiversiteit.  

  

Inwoner 3:  

Een andere inwoner meldde dat ze best wat overlast ervaart van jongeren. De jeugd heeft in de wijk 

(volgens haar) niet genoeg plekken om te spelen.   
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Ze gaan nu snel naar het plein bij MFC Maasplein om daar te spelen/hangen en daar ontstaan 

vervolgens vervelende situaties tussen medewerkers van de organisaties en de jeugd.  

 

 

 

 

 

 

 


